



Transport Canada Transports Canada

Place De Ville
Tower "C"
330 Sparks Street
Ottawa, Ontario K1A 0N5

March 13, 2018

ADDENDUM # 1

To Whom It May Concern:

Subject: **Request for Proposal T8080-170381 Assessment of the Infrastructure Engineering Vulnerabilities Associated with Potential Climate and Weather-related Impacts at Sandspit Airport, British Columbia**

Further to the above-mentioned Request for Proposal, this Addendum (#1) is to advise potential bidders of the question(s) received during this tender call to date and the response(s) are indicated in the attached Annex A-1.

No consideration will be given for extras and/or changes because the tenderer was not familiar with the contents of this Addendum

Tenderers are to acknowledge this Addendum by signing in the space provide below and enclosing a copy of this document with their proposal.

All other terms and conditions of the Request for Proposals remain unchanged.

Yours truly,


Osman Zakir
Contracting Officer
Transport Canada

RECEIPT ACKNOWLEDGED

Name of Company _____

Signature _____





Annex A-1

Question #1

In reviewing the 'Offer of Services' form and instructions, we are requesting **clarification as to whether or not travel expenses are to be included in the cost proposal?**

Specifically, paragraph 4.1 states 'Cost Proposal quoted will be exclusive of travel expenses', paragraph 4.2 states 'Bidders shall tender an all-inclusive Fixed Price', and paragraph 5. Travel Expenses 'are to be included in all inclusive price'

Answer:

Travel expenses are to be included in the cost of the proposal. Please include a line on travel costs in the cost breakdown of the financial proposal.



Transport
Canada

Transports
Canada

Place De Ville
Tower "C"
330 Sparks Street
Ottawa, Ontario K1A 0N5

13 MARS 2018

ADDENDA N° 1

Objet : Demande de Demande de propositions n° T8080-170381 - L'évaluation des vulnérabilités de l'ingénierie des infrastructures associées aux effets climatiques et météorologiques possibles à l'aéroport de Sandspit, en Colombie-Britannique.

Il ne sera pas tenu compte de suppléments et/ou de modifications présentés au motif que le soumissionnaire n'a pas pris connaissance de la teneur du présent Addenda.

Plusieurs questions émanant de soumissionnaires potentiels ont été reçues à propos de la Demande de propositions en question. Le présent Addenda à la Demande de propositions a pour but de résumer les questions et les réponses à titre d'information pour tous les soumissionnaires éventuels.

Les soumissionnaires doivent accuser réception du présent Addenda en signant dans l'espace prévu ci-dessous et en joignant une copie du présent document à leur proposition.

Tous les autres termes et toutes les autres conditions de la Demande de propositions demeurent inchangés.

Je vous prie d'accepter, Monsieur, Madame, l'expression de mes sentiments distingués,

Osman Zakir
Contracting Officer
Transport Canada

ACCUSÉ DE RÉCEPTION

Nom de l'entreprise _____

Signature _____

Canada



Question #1

En examinant le formulaire et les instructions concernant l'offre de services, nous demandons des précisions sur la question de savoir si les frais de voyage doivent être inclus dans la proposition de coûts.

Plus précisément, le paragraphe 4.1 stipule que «la proposition de coût citée exclut les frais de voyage», le paragraphe 4.2 stipule que «les soumissionnaires doivent présenter un prix fixe tout compris» et le paragraphe 5. Les frais de voyage «doivent être inclus dans le prix global».

Reponse:

Les frais de voyage doivent être inclus dans le coût de la proposition. Veuillez inclure une ligne sur les frais de voyage dans la répartition des coûts de la proposition.